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§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullered förklarar att mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Annette Alkebo väljs att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkänns. 

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   

Föregående protokoll godkänns.  
 

§ 5 STRATEGI 2030 

Strategi 2030  

Inför styrelsemötet den 9 januari skickade Sara enligt tidigare överenskommelse ut information 

om Ridsportförbundets Strategi 2030 inklusive ett förslag hur den kan visualiseras i 

verksamhetsplanen för 2025. Vid dagens möte presenterar Sara detta material.  

Ridsportförbundets Strategi 2030 innehåller ridsportförbundets övergripande strategiska mål, 
effektmål på föreningsnivå samt konkreta exempel på insatser/aktiviteter. Målen är uppdelade i 3 
områden: Ridsport utifrån hästens förutsättningar, Ridsport utifrån människans förutsättningar och 

Ridsportens utvecklingsmöjligheter. 

Förslag: En del av årets verksamhetsplan var att ta fram en treårsplan för klubben. Förslaget är 
att skjuta på detta arbete till 2025. Som ett steg i detta arbete blir istället att i år implementera 
Ridsportförbundets Strategi 2030 i vår Verksamhetsplan för 2025. 

Beslut: Styrelsen beslutar att skjuta på arbetet med att ta fram en treårsplan till 2025. Som ett 
steg i detta arbete blir istället att tydliggöra kopplingen till strategin genom att de aktiviteter som 
tas fram i verksamhetsplanen grupperas enligt strategins 3 områden. 

 

 

http://www.sfrk.nu/


 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK 
    

 

 

 

 Sida 2 

 

 

Ridsportens ryttarmärken – en del i ryttarutveckling  

Mötet diskuterar hur SFRK ska förhålla sig till ridsportens ryttarmärken. Detta är en 

utbildningsplan som lanserades 2024 och genomförs av SISU med uppdrag från Ridsportförbundet. 
Utbildningsplanen omfattar både teori och praktik. Att föreningar ska arbeta med ryttarutveckling 
enligt ridsportens utvecklingsmodell är en del av Strategi 2030. Dessutom har våra medlemmar 
uttryckt önskan om att både fler teoritillfällen och att ridundervisningen ska bli mer transparent 
och målstyrd. 

Annette och Sara presenterar följande förslag:  

1. Börja införa Ryttarutvecklingsprogrammet med möjlighet till märkestagning för SFRK:s 
medlemmar. 

2. Planera och genomföra teoriutbildningar som följer innehållet i Ryttarutvecklingsprogrammet.  

o Målsättning är att ha 6-8 teoritillfällen/år. 
o Varje teoritillfälle återkommer var 6-18 månad beroende på innehåll och intresse. 

3. Ryttarutvecklingsprogrammet börjar även följas av Ridskolan 
4. Delar av programmet används för att bygga kunskap och tydliggöra vilka som får starta i vilka 

klasser vid klubbtävlingar. (Detta gör att steget upp till klubbtävlingar inte blir lika stort, vilket 
är något som efterfrågas av våra medlemmar.) Teorikraven inkluderar deltagande i 
värdegrundsutbildningar. 

 

Beslut: Styrelsen beslutar att punkt 1-3 ska inkluderas i Verksamhetsplanen för 2025, se §6. 

 

Nina påpekar vikten av att ryttarutvecklingsprogrammet behöver hänga ihop med de regler som 
finns idag för uppflyttning i tävlingsklasser. 

Beslut: Styrelsen beslutar att punkt 4 också ska inkluderas i Verksamhetsplanen för 2025, men 

att vi under 2025 endast ska undersöka möjligheterna att göra detta snarare än faktiskt 
genomföra det.  

 

§ 6 VERKSAMHETSPLAN 2025 

Sara presenterar förslag på hur aktiviteter i verksamhetsplanen kan grupperas enligt 

Ridsportförbundets områden i Strategi 2030 enligt §5. Förslaget innehåller aktiviteter som 
diskuterats under året eller är direkt tagna ur klubbens olika verksamhetsområden.  

I tillägg till diskussionen om ryttarmärke (se §5), diskuteras följande punkter mer ingående: 

• Avseende ”ytterligare tillgänglighetsanpassning av anläggningen” diskuterades möjligheterna 
att både göra större insatser (t ex genom att skaffa en rullstolsramp) och göra mindre 
förbättringar (t ex ha bättre pallar för uppsittning). Avseende rullstolsramp har ridskolan idag 
inte längre någon elev med behovet. 

Beslut: Styrelsen beslutar att rullstolsramp ska planeras och projekteras inklusive undersöka 

kostnader och olika möjligheter till [extern] finansiering. Det ska också undersökas och om 
möjligt genomföra mindre omfattande förbättringar, t ex bättre pallar för uppsittning. 

• Avseende ”arrangera och genomföra tävlingsklasser för pararyttare i dressyr”. Det finns inget 
krav att ha en rullstolsramp, utan enbart krav såsom att ha en handikappanpassad toalett. 
Propositionen behöver dock vara tydliga med att rullstolsramp inte finns på plats.   

Beslut: Styrelsen beslutar att tävlingskommittén undersöker förutsättningarna för att 
inkludera detta i verksamhetsplanen för 2025.   

• Avseende ”65+aktiviterna”. De har varit uppskattade. Styrelsen diskuterar om dessa 
aktiviteter ska fortsätta att genomföras under 2025. 

Beslut: Styrelsen beslutar att aktiviteterna fortsätter under förutsättning att det utses en 
ansvarig som håller ihop det fortsatta arbetet. Styrelsen kan stötta den ansvarige t ex med att 
få tillgång till lämpliga kommunikationskanaler för 65+gruppen.   
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• Deltagande i Allsvenskan diskuterades. Det var ju tänkt som en klubbaktivitet, men fick under 
2024 inte det genomslag som var planerat. Dessutom fick intensiteten av tävlingarna en 
påverkan på verksamheten.  

Beslut: Tävlingskommittén ska ta dessa synpunkter under beaktande. Fortsatt diskussion och 
beslut tas per mail inför slutlig version av verksamhetsplanen för 2025. 

• Det diskuterades om klubben ska fortsätta att genomföra Heja-veckor.   

Beslut: Styrelsen beslutar att Annette Alkebo ska lägga in Heja-vecka i verksamhetsplanen för 
2025. 

 

I övrigt uppmanas alla styrelsemedlemmar att göra klart sin del av verksamhetsplanen. 

Beslut: När all information i utkastet till verksamhetsplanen finns på plats, kommer Sara att 
strukturera om den enligt beslutet i §5. Därefter kommer den att godkännas per mail. 

 

§ 7 BUDGET 2025 

Det konstateras att dagens diskussion inte påverkar det förslag på budget som Karin skickade ut 
inför styrelsemötet den 9 januari. Det enda undantaget är om styrelsen skulle besluta att inkludera 
startavgiften för Allsvenskan, för då behöver den läggas till i budgeten. 

Beslut: Styrelsen beslutar att den slutliga budgeten för 2025 kommer att godkännas per mail 
tillsammans med slutlig version av verksamhetsplanen för 2025. 

 

§ 8 MEDLEMSAVGIFT 2026 

Ordinarie medlemsavgift 

Vid styrelsemötet den 9 januari beslutades att vi till årsmötet ska föreslå att medlemsavgiften för 
2026 ska ligger kvar på tidigare nivå. Det fanns dock en reservation till beslutet ifall distriktet 
skulle avisera en höjning av avgiften inför 2026. 

Karin har sedan dess fått information att distriktet kommer att höja avgiften med 10 kr. Denna 
information har gått ut per mail till alla i styrelsen tillsammans med förslag på ny medlemsavgift 

inför 2026. 

Beslut: Mötet bekräftar det beslut som redan tagits per email, dvs att styrelsen till årsmötet 
föreslår följande medlemsavgifter inför 2026: 
● Juniorer 370 kr (20 år eller yngre) 
● Seniorer 520 kr 

● Familj 1030 kr 

 

Reducerad medlemsavgift för stödjande medlemmar 

Vid styrelsemötet den 9 januari diskuterade möjligheten att introducera en reducerad 
medlemsavgift för stödjande medlemmar. Det beslutades att bordlägga frågan till efter årsmötet 
(år 2025), vilket innebär att en reducerad avgift kan införas tidigast efter beslut på årsmötet nästa 
år (år 2026). 

Karin har sedan dess undersökt hur andra ridklubbar arbetar med stödjande medlemmar. Det 
framgår att flera ridklubbar har en lösning för stödjande medlemmar, men att de löser det på olika 
sätt. Denna information har gått ut per mail till alla i styrelsen tillsammans med förslag på olika 
lösningar framåt. 

Beslut: Styrelsen konstaterar att frågan behöver utredas ytterligare och därför står beslutet från 
styrelsemötet den 9 januari fast, dvs frågan bordläggs till efter årsmötet. 
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§ 9 FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE 2024 

Det finns ingen uppdatering avseende förvaltningsberättelsen 2024. Status och beslut är alltså 
detsamma som vid styrelsemötet den 9 januari. 

 

§ 10 VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 

Det finns ingen uppdatering avseende verksamhetsberättelsen 2024. Status och beslut är alltså 

detsamma som vid styrelsemötet den 9 januari. 

 

§ 11 STYRDOKUMENT 

Det finns ingen uppdatering avseende de nya och/eller uppdaterade styrdokumenten. Status och 
beslut är alltså detsamma som vid styrelsemötet den 9 januari.  

 

§ 12 VAD VILL VI KOMMUNICERA?     

Vid mötet har det inte framkommit något specifikt som ska kommuniceras till våra medlemmar.  

 

§ 13 ÖVRIGA FRÅGOR 

Det finns inga övriga frågor.  

 

§ 14 KOMMANDE MÖTEN 

Nästa möte blir det konstituerande mötet direkt efter årsmötet söndagen den 16 februari.  

 

§ 15 MÖTET AVSLUTAS 

Sara förklarar att mötet avslutats. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Charlott Brask 
 

 

 
 
Justeras: 
 
Ordförande Justeringsperson 

 

 
Sara Skullered Annette Alkebo 
 
 
 
 




